



CANADA

**C
o
m
m
u
n
i
q
u
é**

No. 87
No.

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE
November 12, 1971
le 12 novembre 1971.

CANADIAN GOVERNMENT ASSISTANCE TO CYCLONE
VICTIMS IN EASTERN INDIA/

AIDE DU GOUVERNEMENT CANADIEN AUX PERSONNES
TOUCHEES PAR LE CYCLONE EN INDE ORIENTALE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, The Honourable Mitchell Sharp, announced today the Government of Canada has contributed \$50,000 in cash in response to the appeal of the League of Red Cross Societies for assistance for the victims of the November 5 Cyclone in Orissa in Eastern India. This contribution has been made available through the Canadian Red Cross and will be used for the purchase of medical supplies, shelter and other emergency relief material. It is estimated that the death toll from the cyclone may reach as high as 10,000 people while up to four million have been made homeless.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Gouvernement du Canada a fourni une contribution de \$50,000 comptant en réponse à l'appel lancé par la Ligue des sociétés de la Croix-Rouge en faveur des victimes du cyclone survenu le 5 novembre à Orissa, dans la partie orientale de l'Inde. Cet apport a été fait par l'intermédiaire de la Croix-Rouge canadienne et servira à l'achat de médicaments, d'éléments d'abris et d'autres secours. On pense que le nombre des morts causées par le cyclone pourrait atteindre 10,000 et que celui des personnes laissées sans abri pourrait s'élever à quatre millions.